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Przedstawiam wyniki wyborów mieszkańców Będzina do Rady Powiatu:
OKRĘG NR 1 –  SYBERKA, MAŁOBĄDZ, ŚRÓDMIEŚCIE, WARPIE I, WARPIE II:
3 mandaty PO: 

BARAN Radosław
DELOWSKI Tomasz
Szydłowski Adam

 2 mandaty SLD: 

KOMONIEWSKI Łukasz
Małkowski Jerzy

 1 mandat KRZ:

PłAZAK Urszula

 OKRĘG NR 2  – ZAMKOWE, NAMIARKOWA, BRZOZOWICKA, KSAWERA,
GRODZIEC, ŁAGISZA :
 1 mandat SLD: 

KWAŚNICKA Maria

3 mandaty PO:

LAZAR Adam
POSTEL Henryk
MENTEL Halina

 1 mandat KRZ:

BYSTROWSKI Emil

Z pozostałymi radnymi z innych gmin można zapoznać się tutaj.
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